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Technische vragen – Begroting 2024 
 

Bij indiening uiterlijk 10-10-2023 (10:00 uur), worden antwoorden uiterlijk 27-10-2023 in de dagmail en bij de 
vergaderingen geplaatst. Stuur het ingevulde format naar griffie@gemeenteraadmaastricht.nl  
 
Graag bij elke vraag de pagina aangeven waar de desbetreffende vraag aan refereert. 
 

 

Fractie: GroenLinks 

  

Vraagnummer: 1 (CvG) 

Pagina:  3 

Vraag: Waar is de klimaatbegroting gebleven? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 2 (LV) 

Pagina:  16 

Vraag: Nota IBOR: we wachten nog steeds op cijfers voor planning en reeds geplaatste 
bomen als klimaatmitigatie maatregels. Graag zien we die hier tegemoet. 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 3 (LV) 

Pagina:  17 

Vraag: Kwaliteit openbare ruimte en onderhoud: de waardering loopt sinds 2020 terug van 
6,6 naar 6,1 en van 6,5 naar 6,2. De begroting toont geen enkele ambitie. Wat zou 
het kosten om tenminste weer op niveau van 2020 te komen? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 4 (CvG) 

Pagina:  17, tabel kwaliteit openbare ruimte 

mailto:griffie@gemeenteraadmaastricht.nl?subject=INDIENEN%20-%20Technische%20vragen%20begroting%202024
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Vraag: Waarom is de waardering van inwoners in de begroting bestendigd op het lage 
niveau van de paar jaar ervoor? In 2020 was die waardering nog hoger. Zegt dit iets 
over het ambitie niveau? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 5 (CvG) 

Pagina:  17, STOP en Randwijck 

Vraag: svp inhoudelijk toelichten hoe STOP letmotiv is voor de veranderingen op 
Randwijck, m.n. rond parkeren en verkeersstromen. 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 6 (LV) 

Pagina:  18 

Vraag: Ambities autoluwer, bij scholen…is 30 km/u als maximumsnelheid binnen de stad al 
geopteerd? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 7 (CvG) 

Pagina:  18, Prestaties going concern 

Vraag: 2) welke projecten zijn dat in 2024? 
6) Stationsgebied: wie zijn die partners? 
7) Zijn er voorbeelden van projecten die zijn ontstaan op verzoek van bewoners 
en/of ondernemers? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 8 (CvG) 

Pagina:  22, ambities coalitie 

Vraag: 5.C9: Wat verstaat u onder randen van de stad? 

Antwoord:  
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Vraagnummer: 9 (LV) 

Pagina:  22, afspraken Q-park 

Vraag: 22 

Antwoord: 5c10: er staat niets over omvormen van auto- naar fietsparkeerplaatsen; is dat van 
de baan? Ook de fietsenstalling aan het Vrijthof wordt niet genoemd? 

  

Vraagnummer: 10 (CvG) 

Pagina:  22, afspraken Q-park 

Vraag: Welke voorbereiding treft u om in 2030 (?) in positie te zijn om rond de toekomst 
van de Vrijthof garage meer speelruimte te hebben dan alleen verlengen van de 
huidige overeenkomst (B.v. deels ander gebruik van de garage)? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 11 (CvG) 

Pagina:  23, 2.3 Havens 

Vraag: In de tabel staan alle baten op 0. De havens hebben geen inkomsten, zelfs de 
jachthavens niet? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 12 (LV) 

Pagina:  24 

Vraag: Prestaties: zijn er ontwikkelingen om schepen tijdelijk op electriciteitsnet aan te 
sluiten ondanks dat niet alle grond van de gemeente is? (Walstroom) 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 13 (LV) 

Pagina:  31 
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Vraag: Programma circulaire economie: wij wachten nog steeds op de beantwoording van 
de vragen die we bij de kaderbrief gesteld hebben. Graag zien we die voor de 
begrotingsbehandeling tegemoet. 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 14 (LV) 

Pagina:  34 

Vraag: Kan het TOM worden ingezet om ondernemers bij elkaar te brengen, te faciliteren 
en te informeren om meer circulair te worden. Zoals dit nu ook gebeurt bij de ZES? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 15 (MM) 

Pagina:  47 Sportbeleid en activering  

Vraag: Hoeveel basisscholen in Maastricht hebben anno oktober 2023 een dBOS 
(Bibliotheek op school) ?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 16 (MM) 

Pagina:  47 Sportbeleid en activering  

Vraag: U schrijft over - naast een digitaal platform - een sport en beweegloket. 

Betreft dit 1 fysiek loket voor heel de stad?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 17 (MM) 

Pagina:  51 Cultuurpresentaties 

Vraag: Inzake punt 8C6, wat is de laatste stand van zaken in relatie tot wachtlijsten 
voor een atelierruimte, blijven deze wachtlijsten groeien?  
 

Antwoord:  
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Vraagnummer: 18 (MM) 

Pagina:  52 Cultuurpresentaties 

Vraag: U schrijft over het verruimen van de openingstijden van Centre Céramique, 
kunt u dit concretiseren?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 19 (MM) 

Pagina:  55 Musea 

Vraag: U schrijft we gaan actief museumbeleid voeren, doelt u concreet op het 
museumbeleid dat we aankomende december gaan vaststellen als raad?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 20 (MM) 

Pagina:  65 Samenkracht en burgerparticipatie  

Vraag: U schrijft versterken van de samenwerking tussen GGZ organisaties op het 
gebied van preventie, welke GGZ organisaties betreft dit?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 21 (MM) 

Pagina:  79 

Vraag: Inzake 4C10, wanneer komt de woonzorgvisie concreet naar de raad? Heeft 
u een kwartaal en jaartal? Zie 
ook https://maastricht.parlaeus.nl/vji/public/postin/action=showannex/gdb=8a
0088a02aaa200820802008abbd5b37/Brief_GroenLinks_inzake_documentati
e_Zorgbuurthuis.pdf  inzake het Zorgbuurthuis.  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 22 (MM) 

https://maastricht.parlaeus.nl/vji/public/postin/action=showannex/gdb=8a0088a02aaa200820802008abbd5b37/Brief_GroenLinks_inzake_documentatie_Zorgbuurthuis.pdf
https://maastricht.parlaeus.nl/vji/public/postin/action=showannex/gdb=8a0088a02aaa200820802008abbd5b37/Brief_GroenLinks_inzake_documentatie_Zorgbuurthuis.pdf
https://maastricht.parlaeus.nl/vji/public/postin/action=showannex/gdb=8a0088a02aaa200820802008abbd5b37/Brief_GroenLinks_inzake_documentatie_Zorgbuurthuis.pdf
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Pagina:  84 Volksgezondheid 

Vraag: We zien een stijging van 2% inzake Maastrichtenaren bij wie de gezondheid 
het dagelijks functioneren in de thuissituatie heel veel belemmert, 2% stijging. 
Hoe verklaart u deze stijging?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 23 (LV) 

Pagina:  86 

Vraag: Zijn de gegevens van de laatste overlast daar al in? Zo nee, hoe zijn die dan? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 24 (LV) 

Pagina:  87 

Vraag: 5c5: welke concrete ambities met name wat betreft bomenbestand 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 25 (LV) 

Pagina:  87 

Vraag: We realiseren projecten…wateroverlast… Tijdlijn? Urgentie? 

Antwoord:  

  

VraagnummerL 26 (LV) 

Pagina:  87 

Vraag: Daling van Baten en lasten: zijn de relatief langzame aanpassingen volgens het 
waterplan nog realistisch voor de toekomst, gezien de dit jaar vastgestelde 
versnelde klimaatverandering en zijn met name de dalende lasten nog realistisch? 

Antwoord:  
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Vraagnummer: 27 (LV) 

Pagina:  88 

Vraag: Aantal kg restafval/inwoner: ambitie voor 2024 <100; in 2022 hadden we 
83kg/inwoner, logisch lijkt dan, ook gezien eerdere doelstellingen, <80 kg/inwoner 
op zijn minst. Vanwaar dit gebrek aan ambitie? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 28 (LV) 

Pagina:  90 

Vraag: Het aantal geluidsbelaste woningen is behoorlijk toegenomen; Waar is dit met name 
en zou stadsbrede invoering van 30 km/u daar significante verandering in brengen? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 29 (LV) 

Pagina:  90 

Vraag: 5M2 wat is de stand van zaken? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 30 (LV) 

Pagina:  90 

Vraag: 5M3 wat is de stand van zaken wat betreft warmtenetten 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 31 (LV) 

Pagina:  90 

Vraag: 5M4 wat is de stand van zaken wat betreft zonnepanelen op gemeentelijke 
gebouwen? Hoeveel procent is verwezenlijkt? 
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Antwoord:  

  

Vraagnummer: 32 (LV) 

Pagina:  90 

Vraag: 5c2 circulariteit bouwmaterialen nieuwbouw: is circulair slopen ook beleid? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 33 (LV) 

Pagina:  91 

Vraag: 5c11 Milieuzone werd tot nu toe vanwege kentekenproblemen (zeer klein aantal) 
niet aangedacht. Vanwaar deze plotselinge heroverweging? Is die nu wel realistisch? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 34 (LV) 

Pagina:  91 

Vraag: Prestaties 5: komt hierbij de (ultra)fijnstof bij de aanvliegroutes van MAA ook in 
beeld? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 35 (CvG) 

Pagina:  95, BVV-indicatoren 

Vraag: De gemiddelse woonlasten zijn flink hoger dan in 2018 en ook flink hoger dan het 
landelijk gemiddelde. S.v.p. toelichting. 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 36 CvG) 

Pagina:  99 2.M4 Randwijck, bouwen in de hoogte (ook pag 101) 
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Vraag: Ik kan mij herinneren dat ooit uitgangspunt was hier juist niet in de hoogte te 
bouwen, bebouwing diende de contouren van het Maasdal te volgen. Veel 
projectontwikkelaars, de Provincie voorop, hielden zich niet aan, met wildgroei in 
hoge bebouwing als gevolg. Is hoog bouwen nu ineens tot beleid verheven? Graag 
toelichten. 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 37 (CvG) 

Pagina:  99 Ambities coalitie 

Vraag: 2.C4 Welke twee gebieden? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 38 (CvG) 

Pagina:  101, 4.C1 Limmel aan de Maas 

Vraag: Wat wordt nu precies die mix? De raad heeft, geloof ik, 60% betaalbaar vastgesteld. 
Bij de enige echte grote nieuwbouwwijk zou dat leidend moeten zijn. Graag 
toelichting met cijfers. 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 39 (CvG) 

Pagina:  139 (en 217 in tabel) en 218 (B4/B5) 

Vraag: Graag wat uitleg over het vruchtboomfonds: wat is de relatie met algemene 
reserves. Enkele jaren geleden, herinner ik me, werd gemeld dat het 
vruchtboomfonds niet meer mocht bestaan als gevolg van landelijke regelgeving. Ik 
zie het nog steeds vermeld als aparte pot binnen de alg. reserves. Hoeveel ervan is 
liquide en hoeveel ervan ligt vast in grond/vastgoed?  Welke rente wordt 
gehanteerd als er uit het vruchtboom fonds middelen worden gebruikt? Wat is de 
interne regelgeving rond het vruchtboomfonds? 
toelichting op B/4 en B5 op pag.218 (ook mbt Kumulus) 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 40 (CvG) 
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Pagina:  149, 4e alinea 

Vraag: Kunt u toelichten wat de bijdragen van LRE en Provincie in de GREX zijn en waarop 
die GREC betrekking heeft (welke gronden)? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 41 (CvG) 

Pagina:  211, Komst Omgevingswet 

Vraag: Onteigeningsregelgeving: graag toelichting op de wijzigingen, met wat cijfers erbij. 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 42 (CvG) 

Pagina: 216, Rente 

Vraag: svp toelichting waarom de omslagrente gelijk blijft aan die in 2022 (0,5%). De markt 
rente is inmiddels aanzienlijk hoger. 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 43 (CvG) 

Pagina: 221, C12c openbare verlichting 

Vraag: wat is de stand van zaken mbt LED? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 44 (CvG) 

Pagina: 221, C12d beheer openbare ruimte 

Vraag: incidentele bijdrage € 0,218 mln: betreft dit alleen vervanging of ook uitbreiding van 
het aantal bomen? 

Antwoord:  
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Vraagnummer: 45 (CvG) 

Pagina: 231, verduurzamen gemeentelijk organisatie 

Vraag: Kunt u dit met wat details en cijfers nader toelichten. Dit was toch een langjarig 
proces dat allang liep. Nu lijkt het of zelf die audit nu pas in beeld komt. 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 46 (CvG) 

Pagina: 232 P&R voorzieningen en fietsenstallingen 

Vraag: P&R Noord ligt voor de hand, maar welke andere plekken komen nu in beeld? 
Voortgaand beleid kan alleen als je weet waar je iets wilt. Liggen er analyses klaar 
over waar de bezoekers vandaag komen en waar je ze dus het beste P&R kunt 
aanbieden met efficient OV en/of looproutes/huurfietsen als vervolg? 

Antwoord:  

  

 


